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                                 Trnovska vas 42, 2254 Trnovska vas 
   
 
Datum: 29. 10. 2019          
Številka: 032 0-2019/8-3 
  

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
 
8. redne seje Občinskega sveta Občine Trnovska vas, ki je potekala v torek, 29. 10. 2019 ob 18. uri v prostorih sejne sobe 
Občine Trnovska vas, Trnovska vas 42. 
 
Prisotni so bili: župan: Alojz Benko, podžupan: Alojz Fekonja, občinski svetniki: Andrej Arnuga, Drago Pukšič, Franc Tašner, 
Andreja Krajnc, Manfred Jakop, Tamara Trinkaus in predsednik Nadzornega odbora Občine Trnovska vas Friderik Škamlec. 
Občinska uprava: direktor občinske uprave Jože Potrč in svetovalka II. Klavdija Arnuga.  
 

Ugotovitev sklepčnosti 
 
Župan Občine Trnovska vas je ugotovil, da je seja sklepčna, saj so bili prisotni vsi člani Občinskega sveta Občine Trnovska 
vas. 
 
Župan je predlagal naslednji 
  
DNEVNI  RED: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta Občine Trnovska vas; 
2. Problematika vodooskrbe v Spodnjem Podravju; 
3. Obravnava in sprejem Sklepa o višini grobnine in višini cene za uporabo mrliške vežice; 
4. Investicije do konca mandata Občinskega sveta Občine Trnovska vas; 
5. Obravnava poročila Nadzornega odbora Občine Trnovska vas o opravljenem nadzoru »Ravnanje z 

nepremičninami v Občini Trnovska vas«; 
6. Informacije o delu občine;  
7. Pobude in vprašanja. 

 
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je dnevni red s spremembo soglasno potrdil. 

 
 

Ad 1.) 
Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta Občine Trnovska vas 

 
Pregled zapisnika 7. redne seje je podal župan Občine Trnovska vas Alojz Benko.  
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je po razpravi zapisnik 7. redne Občinskega sveta Občine Trnovska vas soglasno potrdil. 
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Ad 2.) 
Problematika vodooskrbe v Spodnjem Podravju 

 
Župan je podal razlago glede problematike vodooskrbe v Spodnjem Podravju.  
Občinski svet Občine Trnovska vas je na 6. redni seji sprejel sklep o spremembi cene storitev obveznih občinskih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja za oskrbo s pitno vodo  v Občini Trnovska vas in potrdil Elaborat o oblikovanju cen 
storitev obveznih gospodarskih javnih služb varstva okolja oskrbe s pitno vodo v občinah Cirkulane, Cerkvenjak, Destrnik, 
Dornava, Gorišnica, Hajdina, Juršinci, Kidričevo, Majšperk, Markovci, MO Ptuj, Podlehnik, Starše, Sv. Andraž v Slovenskih 
goricah, Sv. Trojica v Slovenskih goricah, Trnovska vas, Videm, Zavrč, Žetale. 
Župan je povedal, da je na to temo bil sklican kolegij županov. Župani so sprejeli sklep, da morajo  vse občine v Spodnjem 
Podravju do 1. 11. 2019 sprejeti sklep o ceni storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja za oskrbo 
s pitno vodo, tako da se bo nova cena začela uporabljati v mesecu novembru 2019. Do sedaj so ceno višine vode potrdili vsi 
občinski svet, omrežnine pa ni potrdila Občina Kidričevo in Občina Starše.  
Župan še je povedal, če bo prišlo do kakršne koli spremembe bo sklical občinski svet in se bo sklep preklical. 
 
V razpravi so sodelovali vsi svetniki. 
 
 

Ad 3.) 
Obravnava in sprejem Sklepa o višini grobnine in višini cene za uporabo mrliške vežice 

 
Župan je svetnikom predstavil osnutek Sklepa o višini grobnine in višini cene za uporabo mrliške vežice. Svetniki so se 
strinjali o predlagani višini grobnine za zidni žarni grob in za raztros pepela. 
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji 
 
Sklep št. 1  o višini grobnine in višini cene za uporabo mrliške vežice 
 

1. člen 
Višina letne grobnine na pokopališču Trnovska vas znaša: 
- za enojni grob   30,00 EUR (z DDV), 
- za družinski grob   35,00 EUR (z DDV), 
- za grobnico  40,00 EUR (z DDV), 
- za talni žarni grob   25,00 EUR (z DDV), 
- za zidni žarni grob       25,00 EUR (z DDV), 
- za raztros pepela          11,00  EUR (z DDV). 

2. člen 
Grobnina za prvi najem oziroma za najem novega grobnega polja, zidni žarni grob in raztros pepela na pokopališču Trnovska 
vas znaša: 
- za enojni grob     60,00 EUR (z DDV), 
- za družinski grob      95,00 EUR (z DDV), 
- za talni žarni grob               180,00 EUR (z DDV), 
- za zidni žarni grob           1.700,00 EUR (z DDV), 
- za raztros pepela in vpis na skupno obeležje   280 EUR (z DDV). 
 
Za prvi najem se z občino sklene pogodba, grobnina se plača v celoti ob podpisu pogodbe.        
 

3. člen 
(1) Cena za uporabo mrliške vežice na pokopališču Trnovska vas znaša 85,00 EUR (z DDV). 
(2) Cena za uporabo mrliške vežice iz prejšnjega odstavka tega člena samo v času pogreba znaša 30,00 EUR (z DDV). 
 

4. člen 
Grobnina oz. cena za uporabo mrliške vežice v skladu s tem sklepom se poravna upravljavcu pokopališča, tj. Občini 
Trnovska vas, na podlagi izstavljenega računa. 
 

5. člen 
(1) Z dnem uveljavitve tega sklepa preneha veljati Sklep o višini najemnine za grobna polja in mrliško vežico (Uradni vestnik 
Občine Trnovska vas, št. 2/19). 
(2) Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem vestniku Občine Trnovska vas 
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je Sklep št. 1 soglasno potrdil. 
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Ad 4.) 
Investicije do konca mandata Občinskega sveta Občine Trnovska vas 

 
Župan je povedal, da se pripravlja Proračun Občine Trnovska vas za leto 2020. Ena od možnosti je, da se pripravi za 
obdobje dveh let.  
Župan je predstavil odprte investicije oz. investicije o katerih teče beseda že nekaj časa: kolesarska cesta Biš – Gočova, 
kolesarska cesta Trnovska vas proti Občini Sv. Andraž,  v letu 2021 obnova Simoničeve domačije, ureditev športnega 
igrišča, v občini še je 8 km cest, ki so potrebne asfaltiranja, so ceste ki so potrebne gramoziranja, odmere,… Odprta ostajajo 
vprašanja glede pošte, Mercatorjevih prostorov in zemljišča Kirnove domačije (zamenjava Kirnovega zemljišča z župniščem). 
V naslednjih letih bo potrebno razpisati JR za sofinanciranje malih čistilnih naprav.  
 
Svetniki so podali svoje predloge glede investicij in prioritete, ki jih vidijo kot nujne v Občini Trnovska vas.  
 
Drago Pukšič je povedal, da se ne strinja z zamenjavo Kirnovega zemljišča z župniščem. Predlaga, da se upoštevajo 
predlogi vaških odborov glede obnove in asfaltiranje cest po občini. Meni, da si je potrebno pridobiti finančno oceno cest, ki 
se nameravajo v naslednjem obdobju modernizirati (potreben bi bil DIIP, popisi del ali pa projektna dokumentacija). 
Župan je povedal, da je narejen sezam cest, katere je potrebno sanirati oz. asfaltirati. Povedal je, da poteka pogovor s SOU 
občin v Sp. Podravju, da zaposli osebo, ki bo lahko izvajala nadzor nad gradnjo cest, ki bo pripravljala popise del,... Župan je 
predlagal, da si seznam cest pogleda oz. obravnava odbor za infrastrukturo. 
 
Tamara Trinkaus je povedala, da se ji ne zdi smiselno, da bi se pogovarjali z g. župnikom o zamenjavi zemljišča. Smiselno 
se ji zdi, da se turistom, ko pridejo v našo občino pokaže znamenitosti občine, podpira projekt obnove Simoničeve domačije. 
Zdi se ji prav, da se odkupijo Mercatorjevi prostori in se potem dajo v najem. 
 
Franc Tašner je povedal, da podpira zamenjavo Kirnovega zemljiška z župniščem, podpira projekt obnove Simoničeve 
domačije, podpira odkup Mercatorjevih prostorov. Povedal je, da podpira idejo najema kredita za obnovo cest po občini.  
 
Alojz Fekonja je povedal, da se strinja s predlaganimi točkami predhodnikov. Povedal je, da predlaga, če pride do menjave 
Kirnovega zemljišča z župnikovim zemljiščem, da občina postavi pogoje. Prvi pogoj je, da se zraven župnišča odkupi 
(zamenja) tudi gospodarsko poslopje. Podpira projekt obnove Simoničeve domačije. Predlaga, da se v dolgoročni plan uvrsti 
dom upokojencev ali pa dom za izvajanje dnevnega varstva za starejše občane. 
 
Manfred Jakop je predlagal, da se morajo v tem trenutku peljati projekti za katere dobimo največje sofinancerske deleže. Za 
projekte, ki ta trenutek ni možno dobiti sofinancerskega deleža predlaga, da se dokumentacija pripravlja in se počaka na 
ugodno rešitev. Svetnik je povedal, če občina trenutno ne ve, kaj bo z župniščem oz. kaj bo z to menjavo pridobila (kakšna 
dejavnost se bo na tem delu odvijala) ne vidi smisla, zakaj bi se zadevi dajalo prednost.  
Glede nakupa Mercatorjevih prostorov ima svetnik pomisleke, meni če prostorov občina ne bo dala v najem, bo imela večji 
strošek vzdrževanja. Predlaga, da s sredstvi, ki bi jih namenili za nakup omenjenih prostorov, se na Kirnovem zemljišču 
nekaj naredi, zemljišče je tako že občinsko. Povedal je, da ima tudi pomisleke glede predloga, da bi se na Kirnovem 
zemljišču naredil prostor za druženje. Predlagal je, da bi se svetniki sestali na eni neformalni seji, na kateri se bi pogovorili o 
nadaljnji širitvi centra (trga) Trnovske vasi. Podpira predlog o širitvi športnega igrišča in o obnovi občinskih cest. Svetnik je 
opozoril naj bo občina pozorna na državne oz. evropske  javne razpise.  
 
Andreja Krajnc je povedala, da ni za zamenjavo Kirinovega zemljišča z župniškem, vsaj ne v letu 2020 in 2021. Strinja se, da 
se peljejo projekti, kjer bo občina dobila čim večji sofinancerki del. Predlagala je, da je občina pozorna na evropske razpise 
za manjše projekte. Prav tako podpira idejo za iskanje zemljišča za pošto, seveda če bo pošta ostala v občini. Povedala je, 
da je za odkup Mercatorjevih prostorov, če bodo prostori občine ostali v tej zgradbi. Podpira projekt širitve športnega parka.  
Svetnica je povedala da podpira idejo o gradnji doma za izvajanje dnevnega varstva za starejše občane. Podala je primer, 
kako bi lahko občina pomagala starejšim občanom z manjšini stanovanji oz. bi zgradila stanovanjsko skupnost za  starejše. 
Povedala je, da so že za ta namen razpisana evropska sredstva. Povedala je tudi, da je potrebno za obnovo cest narediti 
plan. 
 
Andrej Arnuga je predlagal, da se naredi kolesarska cesta Biš – Gočova (cesta se planira že tri leta), da se nabavi zemlja za 
pošto, da se nadaljuje projekt - kolesarska cesta Trnovska vas – Vitomarci. Povedal je, da ni čisto zato, da se občina zadolži 
za asfaltiranje cest, glede nato da je 8 km takšnih cest, predlaga da se obnova razdeli na tri leta. Svetnik je predlagal, da 
vaški odbori dajo svoje predloge, kaj pravzaprav potrebujejo. Občinski odbori pa naj njihove predloge obravnavajo. Ni za 
zamenjavo Kirnovega zemljišča z župniščem. Povedal je, da ni čisto za obnovo Simoničeve domačije, naj se sredstva, ki so 
namenjena za obnovo porabijo za kaj drugega.  
 
Andreja Krajnc je predlagala, da se odločitev, ki se bo sprejela glede zamenjave Kirnovega zemljišča in župnišča pove g. 
župniku. 
Župan je povedal, da bo šel do g. župnika, in mu povedal, da je ideja o zamenjavi v tem trenutku v mirovanju. G. župniku se 
predlaga, da opravi cenitev župnišča in gospodarskega poslopja. 
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Ad 5.) 
Obravnava poročila Nadzornega odbora Občine Trnovska vas o opravljenem nadzoru »Ravnanje z nepremičninami 

v Občini Trnovska vas« 
 
Predsednik Nadzornega odbora Občine Trnovska vas Friderik Škamlec je občinskemu svetu podal poročilo o opravljenem 
nadzoru »Ravnanje z nepremičninami v Občini Trnovska vas«. 
Nadzorni odbor je izvedel nadzor režijskega obrata, večnamenske dvorane, športnega parka, osnovne šole, zgradbe Občine 
Trnovska vas, zdravstvenega doma, pokopališka in čistilne naprave v Bišu. 
Predsednik NO je opozoril na prostore na športnem igrišču (športni park, slačilnice: potrebno je urediti namembnost 
prostorov in način uporabe) ter na zatekanje na stopnišču in zatekanje pri sistemu za prezračevanje v podružnični šoli v 
Trnovski vas (zateka že 2 leti). 
Župan se strinja, da je potrebno ugotovljene nepravilnosti  nadzornega odbora odpraviti. 
 

Ad 6.) 
Informacije o delu občine 

 
Župan je prebral vlogo JVIZ OŠ Destrnik - Trnovska vas, glede sofinanciranja strokovnega delavca pri izvajanju jutranjega 
varstva v nadstandardnem oddelku.  
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji  
 
Sklep št. 2 
Občinski svet Občine Trnovska vas se strinja, da se sofinancira strokovni delavec pri izvajanju jutranjega varstva v 
nadstandardnem oddelku v Podružnični šoli Trnovska vas. 
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je Sklep št. 2 soglasno potrdil. 
 
 

Ad 7.) 
Pobude in vprašanja 

 
1. Alojz Fekonja je povedal, da Svet za preventivo v cestnem prometu vsako leto organizira s podjetjem  JUMICAR - 

KOLESARČKI d.o.o. za šolske otroke vožnjo z avtomobilčki. V letošnjem letu te akcija ne bo, ker se jim je pokvaril 
avtomobil. Opozoril je na že izstavljeno naročilnico, da ne bo prišlo do plačila računa. 
 

2. Manfred Jakop je predlagal, da župan v mesecu novembru 2019 skliče predsednike društev, da se dogovorijo, 
katero društvo bo prevzelo organizacijo 22. občinskega praznika Občine Trnovska vas (oktobre 2020). Župan je 
povedal, da bo sestanek s predsedniki društev sklical v začetku novembra 2019. 

 
3. Andreja Krajnc je spraševala, kaj se je dogajalo okrog Bolfenškega žegnanja in pogostitve po maši. Razlago je 

podal župan.  
 
 
8. redna seja Občinskega sveta Občine Trnovska vas se je snemala. Zvočni zapis seje se bo hranil v sejnem dosjeju 
skupaj z zapisnikom in gradivom s seje do potrditve tega zapisnika. 
 
 
 
 
Zapisala:                                          Župan Občine Trnovska vas: 
Klavdija ARNUGA              Alojz BENKO 


